

Assemblea de l'Ecoxarxa Garrotxa

ACTA

6 de maig de 2017
Mas Cullera - Tortellà

Hi són presents: Ana S., Ana M., Sabina, Rufo, Encarna, Sergi i Núria (excusa l'absència Xavier).

Comença a les 11:30 h aproximadament.

0. Ronda de compartició

Abans de començar fem una ronda per compartir quin es el nostre moment vital i com ens sentim cadascú en relació amb l'Ecoxarxa. També, ens fem conscients que som xarxa i comunitat, que estem presents i disponibles a les persones i als seus projectes i que els donem suport en aquest moment i sempre.

1. Rols, presa d'actes i temps

- Acta: Núria.
- Temps: Anna S.

No considerem necessari el rol de moderador pel fet que son poques persones. Això ens fa plantejar-nos que potser alguna decisió estaria be perfilar-la, però no decidir-la fins a una assemblea amb mes quòrum.

- Pròxima Assemblea: divendres 2 de juny a les Mates.
- Per confeccionar l'ordre del dia Anna M. coordinarà la recollida de propostes.

2. Aprovació de l'acta anterior i seguiment dels acords aprovats

- Pad col·laboratiu per revisar l'acta, ratificat.
- Propostes de punts per a l'ordre del dia: es ratifica que es podrà fer a l'espai-full a la pissarra i, també, es podrà fer al pad col·laboratiu que serà sempre el mateix. És aquest: <http://piratepad.net/construim-ordre-del-dia>.

3. Calendarització i activitats

- Proposta de penjar un calendari en un full A3 amb dos mesos vista. La Comissió de Dinamització s'encarrega que estigui el calendari en data.
- Proposta per decidir a la propera assemblea: fer una festeta, fira o un acte semblant, a la plaça del Cinema Colon o a un altre lloc abans de l'agost.
- Xerrada al Núria Social sobre ecoxarxes i moneda social. En Sergi s'encarrega de fixar data amb ells.
- Presentació de la tesis que ha estat fent en Vinzenz, cal trobar l'espai i la data cap a mitjans de juny.

□

4. Seguiment de la feina de les comissions

- Comissió de Comunicació

Ens expliquen que per causa de la migració de servidors de correu de la CIC s'ha perdut tot l'historial de missatges; s'està intentant recuperar i això ha provocat que s'hagin retardat algunes comunicacions com la convocatòria i altres.

Es demana que Comunicació tingui un arxiu amb totes les contrasenyes de correus, blog, xarxes socials, i llista de correu, així com admins i comptes públics de CAC i IntegralCes, com a forma d'assegurar-nos que no es perd res i que hi tindrem accés en cas de necessitat. També, per poder fer còpies de seguretat.

Es decideix que sigui així.

Comunicació es posarà en contacte amb totes les comissions per a demanar aquesta informació. Així mateix, tots els membres d'una comissió han de tenir accés a les contrasenyes de les eines de què disposin.

- Comissió d'acollida i dinamització: fulletó i activitats

S'està treballant sobre un fulletó informatiu, que presentaran a l'assemblea per a la seva aprovació.

La comissió explica que cada tercer divendres de mes, es crearà un espai d'activitats de dos tipus que seran alternes: un mes serà una activitat/taller que serveixi per a compartir experiències i fer “arrel comuna” i el següent serà una tertulia/debat per poder anar a l'arrel d'algun tema “de soca-rel”.

El primer serà el **divendres 19 de maig**:
Taller degustació de pans.
A càrrec de Josep.

El següent serà el **divendres 16 de juny**.
Com crear diners.

Si algú té temes o idees que contacti amb la comissió.

- Comissió econòmica: moviments de comptes comuns

Proposen donar de marge fins a la tercera setmana del mes per recollir tiquets, etc., perquè es puguin presentar els comptes cada mes a l'assemblea.

El debat sobre els criteris de prioritat per efectuar els pagaments en moneda fiat: el problema es produeix quan hi ha diversos pagaments a fer i no hi ha suficient saldo a la caixa de troqueig. Proposem que es doni prioritat a qui tingui més necessitat. El criteri prioritari són les necessitats humanes que puguin sortir.

5. Informació sobre Conferència Internacional de Monedes Socials

Finalment tindrem taula de l'Ecoarxa al mercat, ja que som uns quants els qui hi anirem i ens veiem amb forces per muntar-la.

6. Informació Bioregional de la CIC

Aquesta es l'acta de la darrera bioregional celebrada a Sant Miquel de Campmajor, <https://drive.google.com/file/d/0Bzvgix-6jn8scjl6T0R2dkJqbFE/view>.

7. Obertura d'un nou rebost a Tortellà

Anna M. ens explica on serà el local, qui ho impulsa i com volen fer-ho. Us n'anirem informant.